
      Margretheskolens skolebestyrelse 

Referat 
Skolebestyrelsesmøde torsdag den 18.4.2024. 

Vi mødtes i personalerummet. 
_____________________________________________________________________ 
Deltagere: Nanna, Kasper, Rie, Søren, Maja, Thomas, Mette, Nina, Malene, Heidi og Lone.  
Suppl.: Bianca og Tina. 
Afbud:  Nina, Peter 
 
 
Pkt. før:  

- Vi håber på nyt eksternt medlem.   

 
574. Godkendelse af dagsorden og referat fra 20.3.24. 
 Godkendt.  
           
575. Oplæg til dialog, se vedhæftede ”Orientering”. 
 Obs. på om Åbent hus arrangementer fremover er med eller uden mødepligt. 
   
576. Trafikundersøgelse. Orientering v/Mette. 

Orientering; vi afventer endelig rapport og videre arbejde ud fra denne på politisk og 
forvaltnings-niveau. Mette kontakter Morten forud for næste SB møde. 

 
577. Skolefoto. Kort oplæg v/Rie. Derefter fælles drøftelse og beslutning. 
 Vi tilbyder som skole frem over klassefoto og årbog for hele skolen, og ikke portrætfoto. 
 Rie undersøger muligheder og giver Malene på kontoret besked.  
 Lone sørger derefter for udmelding til alle forældre.  
 
578. Arbejdsmøde. Opfølgning på arbejdsmøde den 20.3. 
 Grupperne sender materiale til Lone, som sørger for, at det kommer med i referatet. 
  
 
579. Eventuelt 
 Nina og Lone svarer forældrene på 2. årgang vedr. ny-indretning af lokaler. 
 

Møder næste år på rullende dage, dog sidst på måneden. Nytårstaffel i stedet for 
julefrokost. 

 
580. Lukket punkt 
 Intet. 
      
581. Punkter til kommende møder: 

 
Maj: 
Opfølgning punkter fra elev- og rettighedsråd 17.1. 
Opfølgning på årshjul 
Opfølgning på trafikundersøgelse 
Juni:  
Planlægning af forældremøder i begyndelsen af næste skoleår. 


